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Kérdés
Az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Van-e mód arra, hogy a központosított tüdőgondozási rendszer vonatkozásában Kótaj
települést Nyíregyházához sorolják át?" címmel a Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok
benyújtani Rácz Jenő Egészségügyi Miniszter úr részére . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Amint az bizonyára Őn előtt is ismeretes, a központosított tüdőgondozási rendszer alapján a nagyobb
településeken lettek létesítve/kialakítva a tüdőgondozó állomások, és ezekhez vannak beosztva a
környező községek, illetve azok lakosai .

Ennek megfelelően a Szabolcs-Szatmár-Bereg megyei Kótaj település lakói Gávavencsellőre
kényszerülnek bejárni a szükséges tüdőgondozásra . Ez több szempontból is hátrányos Kótaj
lakosságának . Egyrészt egy rendkívül kedvezőtlen időbeosztású menetrend szerint közlekedő
buszjárattal tudják csak megközelíteni Gávavenesellőt, másrészt több, mint 20 km-t kell utazniuk
annak ellenére, hogy a mintegy 7 km-re található Nyíregyházán szintén van tüdőgondozó állomás .

A fenti állapotok miatt a település polgárai többször felvetették a helyi vezetésnek, hogy biztosítsa az
ÁNTSZ, hogy a tüdőgondozási rendszer tekintetében sorolják át Kótajt Nyíregyházához,
megkönnyítve ezzel az említett egészségügyi szolgáltatás igénybevételét . A lakosság kérelmei
azonban mindeddig eredménytelennek bizonyultak .

Kérdezem mindezek figyelembevételével a T . Miniszter úrtól, hogy van-e mód arra, hogy a
központosított tüdőgondozási rendszer vonatkozásában Kótaj települést Nyíregyházához sorolják át?

Mielőbbi válaszát várva, maradok

Budapest, 2004. december 7.
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